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Verksamhetsberättelse 2024 Grimsås Samhällsförening 
 

Styrelsen i Grimsås Samhällsförening avger härmed verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2024 

 

Styrelsen har bestått av: 

 

Jens Ekdahl, ordförande 

Jennie Lundin, v ordförande 

Marie Birgersson, kassör 

Anna Letth 

Gunilla Lidén 

Jesper Rydin 

 

Möten 

Styrelsen har haft möte sista torsdagen per månad, med uppehåll över sommaren. 

Årsmötet hölls på kansliet 21 mars med 19 deltagare. 

 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi är fortsatt god. Se bifogad resultat- och balansräkning. 

Vi tackar för alla medlemsavgifter och bidrag som håller verksamheten och kansliet i gång! 

 

Medlemmar 

Antalet betalande medlemmar minskade från 120 till 109 hushåll. Medlemsavgifterna utgör ca 

60% av föreningens intäkter och täcker vår del av kostnaderna för att driva föreningskansliet. 

 

Kansliet 

Kansliet fungerar som möteslokal för samhällsföreningens styrelsemöten.  

Monica håller öppet kansliet för samhällets invånare dagtid mån-fre och hjälper 

samhällsföreningen med vissa administrativa uppgifter. 

Samhällets invånare har möjlighet att hyra kansliet för möten, studiecirklar etc. 

 

Ledighetskommittén/Daglediga 

Samhällets pigga pensionärer är aktiva och träffas regelbundet i bygdegården och gör 

utflykter till intressanta platser. Ofta är de 40-60 deltagare på sina aktiviteter.  

De sköter flaggningen på torget och kan deltaga i möten som kommunen anordnar om 

styrelsen har förhinder. För sitt engagemang för Grimsås får de ett ekonomiskt bidrag till sina 

aktiviteter. 

 

Servicebutik och PostNord-boxar 

Sedan Lifvs gick i konkurs 2023 har vi tyvärr inte haft någon butik i Grimsås. Under 2024 har 

ryktats om att ny butik är på gång och i början av 2025 har det blivit verklighet. Mer om det i 

nästa års verksamhetsberättelse.  

PostNord-boxarna står kvar vid gamla Lifvs och bidrar till servicen i Grimsås. Vi hoppas de 

får vara kvar! 

 

 

Cykelväg mellan Grimsås och Hestra 

Vi fortsätter att lobba för att det ska byggas en riktig cykelväg mellan Grimsås och Hestra. 

Tranemo och Gislaveds kommuner har visat positiv inställning till förslaget och har tagit över 
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ansvaret för att driva projektet, men hittills är det bara den gamla löparslingan utmed 

järnvägen som ger möjlighet för mountainbikes. Uppmärkning, markägaravtal och 

upprustning av den leden har påbörjats i kommunens regi, vilket iv uppskattar. 

 

 

Grimsås mosse 

Även 2024 har vi ägnat stor energi och många timmar till att försöka stoppa Neovas tillstånd 

att skövla Grimsås mosse. Vi har agerat via media, överklaganden, stormöte i bygdegården 

med Tranemo kommun, Länsstyrelse m.fl, och en mängd olika skrivelser och möten, men 

inget har hjälpt hittills. Inte ens 700 namnunderskrifter från Grimsås-bor, protester från 

Nexans, Tranemo kommun, Återställ Våtmarker och andra föreningar har förmått de svenska 

myndigheterna att ens öppna för omprövning av Länsstyrelsens beslut. I början av 2025 tog 

Mark- och miljööverdomstolen beslut att avslå alla överklaganden. En mycket stor besvikelse 

och ett stort svek för oss i Grimsås, framtidens livsmiljö och den svenska demokratin! 

 

För vårt engagemang och kamp fick Grimsås Samhällsförening av Tranemo kommun, årets 

utmärkelse: ”Medborgarpris - Tema Folkhälsa”. Ett vackert diplom hänger nu i kansliet och 

vår kassa belönades med 10.000 kr av kommunen – TACK!   

 

Vi uppmanar nu alla invånare i Grimsås att vara på sin vakt och omgående anmäla minsta lilla 

oangelägenhet såsom damm, buller, förändring av vatten etc. till Länsstyrelsen. Om Neova 

inte följer alla villkor i tillståndet, kan det leda till att torvbrytningen avbryts tillfälligt eller 

permanent före slutdatum 2038. Kämpa på! 

 

Alla dokument relaterade till Neovas torvbrytning på Grimsås mosse finns samlade på vår 

hemsida. 

 

Henrik Ernstson 

25 januari hade vi fint besök av Grimsås-sonen Henrik Ernstson som i bygdegården föreläste 

på temat ”Grimsås till Världen miljöpolitiskt”. Henrik är professor i global miljö- och 

klimatpolitik och har bred erfarenhet av att ha bott och verkat i olika världsdelar där 

människors livsmiljö hamnar i kläm när naturtillgångar ska exploateras. Föredraget hade både 

anknytning till Grimsås, Nexans och torvbrytning på Grimsås mosse.    

    

Bygdepeng från Vindkraftsparken 

Årligen erhåller Grimsås-Mossebo-Hestra drygt 200.000 kr från vindkraftsparken utanför 

Grimsås. Samhällsföreningen har två representanter i fördelningskommittén och pengarna 

kommer till väldigt stor nytta för föreningarna. För Grimsås del har bl.a. Grimsås IF och 

Bygdegården fått ekonomiskt bidrag till viktiga renoveringar. 

Kriterier och mall för att få söka bidrag finns på kommunens hemsida. Fortsätt att söka pengar 

till fler projekt för att utveckla Grimsås! 

   

Multisportplan 

2024 fyllde multisportplanen 10 år och därmed har vi slutredovisat till Arvsfonden den 

begärda uppföljningen på det generösa bidrag de gav till oss för att bygga anläggningen. 

2025 behöver göras en liten uppfräschning av planen så att den kan användas i många år till! 

 

Lekplatser 

Tranemo kommun vill ta bort två lekplatser i Grimsås. En på ”snippen” och en vid 

multisportplanen. Vi ser inte hur Grimsås ska bli mer attraktivt för barnfamiljer av dessa 
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neddragningar och saknar andra satsningar i Grimsås som kan kompensera för att lekplatser 

tas bort. I början av 2025 ändrade Tranemo kommun på sitt beslut så att lekplatsen vid 

multisportplanen får vara kvar. 

 

Grimsås hemsida 

Vår hemsida www.grimsas.com är byggd på en modern plattform och används för att sprida 

information om Grimsås. Alla som har samhällsnyttig information kan gärna kontakta Malin 

Palmqvist eller Jennie Lundin, eller maila till info@grimsas.com. 

 

Facebook-grupp 

Vår FB används flitigt och ger samhällsnyttig information till Grimsås invånare. Vi är noga 

med att inlägg med personangrepp eller innehåll som kan uppfattas som kränkande, rasistiska 

eller diskriminerande omgående tas bort. 

 

Vårstädning 

2024 anordnades ingen gemensam vårstädning från samhällsföreningen, men vi annonserade 

Tranemo kommuns uppmaning att samla skräp i och runt samhället under några vårveckor. Vi 

anser att det hålls förhållandevis rent och snyggt i Grimsås genom att de flesta invånare tar 

eget ansvar. 

 

Samhällsskydd/Grannsamverkan 

Inga möten 2024. Anthony Coomer och Per Josefsson representerar Grimsås i regionens 

Grannsamverkansarbete och lägger vid behov ut information i samhällsföreningens fb-grupp. 

 

Blomlådor i samhället 

Även i år har samhällsföreningen stått för blomlådor vid samhällets infarter, vid kansliet och 

vid anslagstavlan. Stort tack till Katarina Gunnarsson som sköter blommorna varje år.  

 

Flaggning 

Ledighetskommitten/daglediga sköter flaggningen på torget och erhåller tills sina aktiviteter 

bidraget från Tranemo kommun för det.  

 

Julbelysning 

Liss Abrahamsson och Frank Johansson erbjöd sig under 2024 att byta ut de gamla 

julbelysningarna utmed Storgatan. Den nya belysningen blev ett rejält mycket bättre och lyser 

upp vintern fint. Ett STORT TACK till Liss och Frank för sitt initiativ och insats för Grimsås! 

Nexans gårdspersonal hjälper som vanligt till med uppsättning och nedtagning av 

belysningarna – tack! 

 

Julmarknad – tipspromenad 

Första advent ordnades som vanligt en liten julmarknad på torget. Uppslutningen och 

stämningen var bra med ett 100-tal besökare som trotsade kylan och köpte många lotter. 

Utöver samhällsföreningen deltog GIF, Equmenia, Klass 5-6 i Grimsåsskolan, Ulla-Britt och 

UF-företag från Tranemo Gymnasium Ekonomi-program.  

Göran Karlsson kom även i år med sitt dragspel och skapade tillsammans med tomten, för året 

betydligt yngre än tidigare, en fin stämning för samhällets barn och vuxna. 

Stort tack till alla som gör detta lilla arrangemang möjligt och trevligt!  

 

Luciafirande 

Under året begränsades lucia-framträdandena till Nexans och Grimsås kyrka. 

http://www.grimsas.com/
mailto:info@grimsas.com
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Tack till Anna-Lena Larsson och skolan som möjliggör denna tradition. 

 

Ödehusen 

Tyvärr så fortsätter de sk. ödehusen att förfalla och kommunen har begränsad möjlighet att 

agera för att ta över husen, eller riva dem. Det är frustrerande att vi i Sverige inte kan kräva 

mer och snabbare åtgärder av enskilda individer, som har misskötta bostäder i tätorter, och 

därmed förstör för alla oss andra och samhällets intryck på genomresande. 

 

Slutord 

2024 har i Grimsås präglats av Neovas uppstart av torvbrytning på Grimsås mosse och trots 

protester från hela samhället och många andra intressenter är myndigheternas beslut hittills 

orubbligt – vart tog demokratin och människorna vägen i styrningen av vårt samhälle?  

I Grimsås försöker vi samtidigt att förbättra för invånarna genom att driva frågor för bättre 

lägenhetsutbud, billigare tomter och förbättrad service till de äldre i samhället. T.ex. tycker vi 

att äldre bör kunna äta och hämta lunch i skolan. Förbättring av cykelleder och på sikt en 

cykelväg till Hestra är andra viktiga frågor. Vi ser ett ökande intresse från turister att bo i 

Grimsås, men också att yngre par köper hus i samhället – det är positivt för framtiden. 

Vi har en förbättrad dialog med Tranemo kommun och föreningarna i samhället drivs på ett 

bra sätt utifrån de resurser som finns att tillgå. Det är genom engagerade invånare, bra 

föreningsliv, vår fina skola, framgångsrika företag och en kommun som vågar satsa, som vi 

gemensamt kan utveckla Grimsås för framtiden! 

 

Styrelsen tackar alla som deltagit i olika aktiviteter och alla bidragsgivare som på olika sätt 

stöttat Grimsås 2024. Nu ser vi fram emot 2025 med nya möjlighet och utmaningar i Grimsås 

och en fortsatt kamp för att stoppa Neova skövling av Grimsås mosse!  

 

 

 

Grimsås den 27 februari 2025 

 

 

____________________   ____________________   _______________________ 

Jennie Lundin Jens Ekdahl  Marie Birgersson 

 

 

_____________________ ____________________ _______________________ 

Gunilla Lidén Anna Letth  Jesper Rydin 

 

 

 


